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Protokoll från styrelsemöte i GBBF 2024-06-11 
 
Närvarande:  Anja Lysén, ordförande 

Hasse Hermansson, kassör 

Marianne Sundkvist, sekreterare 

Henrik Roolf, ledamot 

Fredrik Holmquist, ledamot 

Lennart Claesson, suppleant 

Diana Borg, suppleant 

 

 

1. Mötets öppnande 

Anja förklarade mötet för öppnat. 

2. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes.  

3. Genomgång av föregående styrelseprotokoll 

 Föregående styrelseprotokoll godkändes. 

4. Ekonomisk genomgång 

Just nu ligger vi bra till ekonomiskt.  

5. Rapport från kommittéerna  

a) Tävlingsansvarig – Hasse och Fredrik 

DM: Fredrik har gjort en lista över bra och dåligt under DM och kommer att titta på var 

och vad vi kan förbättra. Några reflektioner är att det i V65 mixed var många lag. I Dam 

klassen blev lottningen inför sista omgången felaktig och det gjorde att tävlingsjuryn 

valde att lägga till en extra match. Några lag hade dock redan åkt hem. Vi kunde 

genomföra två juniorklasser. Några av DM-medaljerna lämnades tillbaka, vilket vi ser 

som positivt att man gör, då man inte är intresserad att behålla den.  

Seriespel: P.g.a. helgflytten har en del lag strukit sig. Arrangemanget gick bra och både 

lördagen och söndagen slutade i rimlig tid.  

Till höstens seriespel behöver vi ha tag på banor och någon som kan stå för maten. Hasse 

och Fredrik tar kontakt med Brända tomten. Då det är färre lag krävs bara 9 banor. 

b) Ungdomsansvarig – Henrik 

I går var sista anmälan till sommarlägret i Rättvik. Anmälan ska ske via föreningarna. 

Det kan vara 7 stycken ungdomar från distriktet som är anmälda. 

Det händer inte så mycket på ungdomssidan annat än att ungdomarna förbereder sig inför 

SM. Tyvärr har det varit mycket skriverier på Facebook, inklusive en del faktafel, om de 

nya åldersbestämmelserna. 

Nästa tour är i Västervik i 7 – 8 september. 

Andreas Roolf hjälper till och har mycket kontakt med ungdomarna. 
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c) Funktionsvariations- och jämställdhetsansvarig – Diana  

På seriespelet fanns det några personer som var döva respektive hörselskadade. Diana 

kommer att prata mer med dem och undersöka om det är något som vi bör göra. 

Vi har fått information från Ingemar Gabrielsson att Boulealliansen kommer att vara med 

i ParaPuls festivalens program, som är en del i Kulturkalaset. De kommer att köra lite 

instruktions- och lekboule på Slottsskogsvallen lördagen den 31/8 mellan kl. 11.00 – 

15.00. Styrelsen är mycket positiv till detta initiativ. 

d) Domaransvarig – Anja 

Domarträffen som gick av stapeln i slutet av maj blev väldigt lyckat, det finns ett behov 

av att träffas på det är sättet och fler träffar kommer att planeras. 

Henrik har fått två förfrågningar om domarutbildningar och planen är att vi kör en 

domarutbildning under hösten.  

Vi har domare till kommande seriespel. Till lag-DM i december har vi än så länge ingen 

domare. Arrangör är inte heller klart än.  

Två domare har avsagt sig sin domarlicens och vi har fyra domare som i dagsläget inte är 

aktiva. 

Domarkonferensen är inplanerad 21/9. 

Från Domarkommittén har det kommit en skrivelse där det meddelas att domarna ska ha 

mat när de dömer distrikts- och förbundsarrangemang. Denna information behöver nå ut 

till våra föreningar. Styrelsen ser redan problem då det inte är distrikten som arrangerar 

utan föreningarna. Vissa föreningar har inte själva hand om maten och kafeterian, då 

behövs kvitto för maten till domaren. Detta är en förmån och ska enligt skatteregler 

beskattas.  

Om domaren har mer än 5 mil till arrangemanget så utgår traktamente för mat. 

e) Marknadsföringsansvarig – Fredrik 

Funderar på att ha ett arrangemang för att visa boulen, centralt i Göteborg. Fredrik och 

Hasse har redan några idéer och funderar vidare. Detta blir då aktuellt nästa år.  

f) Utbildningsansvarig – Henrik 

Preliminärt så kör vi en Tävlingsarrangörsutbildning söndagen den 4/8, innan höstens 

seriespel.  

Det har skickats ut förfrågningar om intresseanmälan till en Grundtränarutbildning, från 

SLO till våra föreningar. Vi uppskattar att det finns ett intresse, men sådan förfrågningar 

måste hanteras via GBBF. Grundtränarutbildningen är en förbundsutbildning där GBBF 

bara är en mellanhand när det gäller intresseanmälningar. Det finns inga garantier att den 

kommer att genomföras. GBBF kommer att skicka ut ett mail till de föreningar som fått 

SLO:s mail och förklara vad som gäller. De som är intresserade av att gå 

Grundtränarutbildningen skall göra en intresseanmälan på GBBF:s hemsida. De som 

anmält intresse får sedan information om hur förbundet tänker kring 

Grundtränarutbildningen.  

Det har även kommit in förfrågningar om utbildningar i Swiss monrad och även i 

BouleApp. Detta är kortare utbildningar som skulle kunna genomföras en vardagskväll. 

Det man behöver är tillgång till dator och programmet. Fredrik ser över möjligheterna att 

spela in ett utbildningsmaterial för Swiss monrad. 
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6. DM/Seriespel 

Inget utöver ovan. 

7. De fyras gäng 

Östsvenska planerar för helgen 14 – 15 september och alla i styrelsen kan den helgen. 

Anja meddelar Östsvenska. 

 8. Inkomna synpunkter 

Inga inkomna synpunkter.  

9.  Övriga frågor 

Herman Thorell har skickat ut en inbjudan om en kort ordförandeträff med distrikt- och 

förbundsstyrelse den 24/6 kl. 18.30 – 19.00. Anja hör vad som gäller; även andra 

styrelsemedlemmar är välkomna. Mötet kommer att fokusera på förbundsutvecklings-

planen och hur man får med det i distrikt och föreningar. 

10. Nästa möte 

Nästa möte hålls, tisdagen den 6 augusti kl. 18.00. Fredrik skickar en inbjudan. Är det 

något som rör seriespelet så tar vi det via mail eller kallar till ett extra möte.   

11. Mötets avslutande 

 Anja förklarade mötet avslutat kl. 19.00. 

 

Vid protokollet:   Justeras: 

Marianne Sundkvist   Anja Lysén 

Sekr.    Ordf. 


